
Pbm VWS: Hergebruik PBM - Actiz reageerde eerder per |VWS koppelt
Nu er geen schaarste mail. antwoorden

meer is, overwegen |G) - In de thuiszorg gebeurde hergebruik PBM

en iSZW het hergebruik het al nauwelijks. terug naar

van pbm niet meer toe te - Het is goed om dit tegelijk | collega’s die

staan. Voordat de te communiceren. hierover gaan.

inspecties hierover - Als we dit doen moeten we

communiceren, willen zeker weten dat er niet

wij bij het veld even later een situatie van

toetsen of dit tot (grote) schaarste ontstaat.

problemen zal leiden.

NVAVG heeft een vraag | Hulpmiddelen zonder CCE 1G) levert (buiten
over gebruik van keurmerk + hergebruik kan samen | dit overleg) een

mondkapjes zonder CCE- | gepakt worden. IG] levert tekst tekst aan over

keurmerk. VWS zet de aan buiten deze vergadering. hulpmiddelen

vraag door naar IG], IG) zonder CCE

pakt op. keurmerk en

hergebruik van

hulpmiddelen.
Actiz: verkrijgbaarheid Actiz begreep van LCH dat er VWS koppelt dit

handschoenen moeizaam handschoenen te terug in een

verkrijgen zijn. volgend

koepeloverleg.

VWS / Actiz: richtlijnen

gebruik PBM (n.a.v. licht de situatie toe. Alle

nieuwsberichten) eelnemers zijn afgelopen
weekeinde al geinformeerd over

het feit dat de richtlijnen niet op

schaarste zijn gebaseerd.

Vanmiddag gaat er een brief naar

de Tweede Kamer met meer

toelichting.

Accenture analyseert wat vraag

en aanbod van persoonlijke

beschermingsmiddelen onder

verschillende scenario’s doet

zoals ook meer preventief gebruik
in verpleeghuizen of andere

sectoren in de zorg als het aantal

besmettingen in de regio sterk

stijgt.

Er wordt aangegeven dat er

zorgen blijven in de sector.

Testen VWS: Financiering testen | Als medewerkers worden getest |VWS gaat de

via de GGD, kan dat vanuit het geluiden uit het

OGZ budget. Als ze worden getest | veld na dat het

via de aanbieder zelf, kan het via | testen van

de beleidsregel meerkosten t.g.v. |medewerkers

corona. niet onder de

meerkostenregeli
In het veld klinken geluiden dat ng gedeclareerd
testen van medewerkers niet zou kunnen

gedeclareerd kunnen worden worden bij
onder de meerkostenregeling. verzekeraars. Bij
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Dat zou wel voor ziekenhuizen

gelden, maar niet voor andere

zorginstellingen.

het volgende

overleg schuift

een collega aan

die hier meer

over kan

vertellen.

Actiz: Voortgang
snelheid testen, ook

sneltesten.

Partijen geven aan dat de

knelpunten door de wachttijden

bij het testen oplopen. Verenso

voegt daaraan toe dat zij het

terecht zouden vinden als

bepaalde groepen zouden

worden gedeprioriteerd.

Een aantal zorginstellingen

overweegt om medewerkers met

klachten met PBM toch te laten

werken, anders hebben ze niet

genoeg mensen. |G) geeft aan dat

dit niet de bedoeling is. VWS

vraagt de koepels hierbij om

achterbannen te informeren dat

medewerkers zich aan de

richtlijnen dienen te houden.

VWS vraagt

collega’s die over

testen gaan om in

het koepeloverleg
de voortgang van

de snelheid van

het testen toe te

lichten.

VWS geeft de

wens door om in

het testbeleid

bepaalde

groepen te

deprioriteren

Allen: informeren

achterban dat ze

zich aan de

richtlijnen dienen

te houden m.b.t.

thuisblijven bij
klachten.

Meerkostenreg | Zorgthuisnl: Vragen t.a.v. | De meerkostenregeling loopt tot |VWS nodigt een

eling details december. Kan dat verlengd collega uit om

meerkostenregeling worden? volgende keer de

meerkostenregeli

ng toe te lichten.

Corona-bonus

zorgpersoneel

ZorgthuisNL:

Bonusregeling:

huishoudelijke hulp komt

niet in aanmerking?

VWS geeft aan dat het bij

huishoudelijke hulp om ‘nee,

tenzij’ gaat, omdat sommige
mensen in deze sector wel

voldoen aan de

afbakeningscriteria.

ZorgthuisNL geeft aan dat het

beter was geweest als de

huishoudelijke hulp op de lijst
met beroepen en functies die wel

in aanmerking komen had

gestaan.

Griepvaccinatie
s

VWS: Zijn er vooral

zorgen over de

levering/datum van

ontvangst? Of zijn er ook

signalen dat instellingen
niet kunnen bestellen?

Hoe groot is de omvang

van de problematiek?

Actiz reageerde per mail. Er zijn
brede zorgen onder

verpleeghuizen.

Verenso: De situatie staat op

springen. Veel meer

medewerkers willen een

griepprik, zodat ze niet vanwege

griep corona gerelateerde
klachten krijgen. Die probeert
men te bestellen. Maar ze zijn
niet te bestellen.

VGN deelt deze signalen. Het

speelt KNMG breed voor artsen in

VWS geeft de

signalen over de

schaarste aan

griepvaccinaties

door aan de

betrokken

collega’s.
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de maatschappelijke sector.

VWS gaat dit met collega’s

bespreken die hiermee bezig zijn.

Escalatieladder VWS: escalatieladder Dit punt is niet besproken i.v.m.

tijdgebrek.

VWS agendeert
dit punt voor een

volgende keer.

Actiz: handreiking Dit punt is niet besproken i.v.m.

tijdgebrek.

VWS agendeert
dit punt voor een

volgende keer.

Rondvraag Doorlopend:
Verzoek van

partijen om

OMT’s en

persconferenties

goed met

Koepeloverleg te

stroomlijnen.
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